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            Încheiat azi 23.04.2010, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 14, absent motivat Farkaş Marius. 

 Intrucât preşedintele de şedinţă ales în funcţie lipseşte motivat, dl. Drăgan Sandu propune ca 

lucrările acestei şedinţe să fie conduse de d.na  Cozea Silvia, propunere care se supune la vot şi se 

aprobă în unanimitate. 

 Se supun la vot şi se aprobă în unanimitate procesele verbale  ale şdinţelor Consiliului Local 

Huedin din data de 26.03.2010 şi  02.04.2010. 

 Dl. Secretar Cozea Dan  solicită introducerea pe ordinea de zi a unui proiect de hotărâre avizat 

de comisia economică, privind aprobarea deplasării delegaţiei Primăriei şi a cheltuielilor aferente,  în 

Mathelan – Franţa – pentru manifestările cultural artistice organizate cu ocazia împlinirii a 20 de ani de 

la înfrăţirea dintre cele 2 oraşe, lămuriri suplimentare acordând dl Primar care menţionează că, 

cheltuielile vizează doar transportul delegaţiei. 

 Se supune la vot ordinea de zi inclusiv cu acest punct şi se aprobă în unanimitate. 

 D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de cultură privind 

aprobarea decernării premiilor cu ocazia festivalului,, MÂINI DE AUR ,, cu organizarea Clubului 

Copiilor, lămuriri acordând dl Torok Ferencz care menţionează că se continuă tradiţia decernării a 

două premii din partea Consiliului Local  şi Primăriei Huedin. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică  privind aprobarea 

Bilanţului economic la SC Crişul SA Huedin. 

 Dl . Abrudan Sorin  subliniază că SC Crişul SA  merge în continuare pe pierdere fiind 

nemulţumit că această societate nu înregistrează progrese în activitate. 

  Dl. Torok Ferencz menţionează că  proiectul de hotărâre vizează Bilanţul contabil care a fost 

verificat în prealabil. 

 D.na Viceprimar menţionează că proiectul de buget este conceput pe pierdere nefiind de acord 

ca activitatea societăţii să aibă pierderi. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

Bilantului economic la SC Transim  SA, propunând aprobarea acestuia. 

 Dl  Abrudan Sorin solicită ca pe viitor să se facă o şedinţă separată a A.G.A  la  SC Transim 

SA. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Drăgan Sandu  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie  publică  

privind aprobarea  stabilirii  valorii de inventar a unor locuinţe fond locativ de stat, lămuriri acordând şi 

dna viceprimar. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Drăgan Sandu prezintă poriectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică  

privind aprobarea stabilirii  valorii de inventar a unor  spaţii cu altă destinaţie, lămuriri acordând şi dna 

viceprimar. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl.  Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

aprobarea unor amplasamente cu destinaţia - terase comerciale, pe perioada verii, dl. Abrudan Sorin 

acordă lamuriri  suplientare arătând că este vorba de aceleaşi amplasamente din  anul 2009,  la care se 

adaugă un amplasament situat pe str. A.Iancu nr. 1 



 Dl.  Pascalău Ionel solicită să fie verificată situaţia datoriilor din anul anterior şi închirierea 

acestor amplasamente, lămuriri acordând dl. Handraluca Mircea care menţionează că doar 2  firme SC 

Cromar SRL şi SC Felimex SRL înregistrează datorii. 

 Se propune un amendament potrivit căruia pot participa la licitaţie în vederea închirierii 

spaţiilor pentru terase,  doar firmele care nu au datorii la bugetul local mai vechi de un an. 

 Se supune la vot cu amendamentul menţionat şi se aprobă în unanaimitate. 

  Dl. Primar informează despre proiectele Microregiunii Vladeasa Huedin formată din 

comunele limitrofe oraşului la care şi Huedinul a aderat menţionând că oraşului îi revine cota de 

12.000 lei pentru participarea la aceste programe, suma care în mare parte va fi recuperată ulterior. 

Menţionează că programul ,, LEADER,, are ca scop efectuarea de studiu şi întocmirea unei strategii de 

dezvoltare a zonei. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl.  Drăgan Sandu  prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea lucrărilor şi a modului de 

gestionare a fondului de păşune a oraşului, lămuriri suplimentare acordând dl primar. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Se supune la vot amânarea discutării informării situaţiei SC Crişul SA,  pentru o şedinţă 

viitoare, propunere aprobată în unanimitate. 

 Dl.  Dragan Sandu  prezintă informarea cu privire la îndeplinirea H.C.L pe luna martie 2010. 

 La diverse d.na viceprimar propune ca în anul 2010 să nu se mai organizeze - zilele orasului, 

dat fiind situaţia financiară datorată crizei economice. 

 Dl  Primar  subliniază aspectele invocate de dna viceprimar arătând că sumele prevăzute în 

buget pentru organizarea zilelor oraşului vor fi redistribuite la alte capitole mai ales la infrastructura. 

 Dl.  Torok Ferencz  consideră că totuşi zilele oraşului ar trebui organizate întrucât există o 

stare de aşteptare a cetăţenilor în acest sens, considerând că cele câteva formaţii ale oraşului pot susţine 

spectacolul. 

 D.na Buzas F.  Maria solicită amplasarea tăbliţelor bilingve cu denumirea străzilor şi 

instituţiilor publice. 

 Dl .  Varga Andrei  solicită luarea unor măsuri în vederea asigurării pazei pe câmp, răspunzând 

d.lui Abrudan Sorin că,  Asociaţiile agricole nu au capacitatea necesară pentru angajarea paznicilor, dl. 

Primar menţionând că Primaria nu poate angaja personal în acest sens. 

 D.na Cozea Silvia solicită prezenţa unui reprezentant al Poliţiei la şedinţele de consiliu. 

 Dl.  Primar aduce la cunoştinţa consilierilor faptul că lunar ziarul Monitorul de Cluj va tipări o 

pagină dedicată oraşului. 

 D.na Cozea Silvia arată că şi locuitorii din Primaria Sâncrai sunt informaţi cu privire la 

hotărârile consiliului local. 

 In final se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre  privind aprobarea 

alocării sumei de 4.000 lei,  necesară deplasării delegaţiei din orasul Huedin în oraşul Mathelan  - 

Franţa, pentru manifestările cultural artistice dedicate sărbătoririi a 20 de ani de la stabilirea legăturii 

de infrăţire dintre Manthelan şi Huedin.  

   Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

 

  

             Preşedinte de şedintă,                              Secretar,  

                Cozea Silvia      Cozea Dan  

 


